
 

Møtereferat 

Møte type Avdeling/gruppe Dato   Tid Sted 

Avdelingsmøte Malvik IL 10.09.2019 19:00  Klubbhuset 
Til stede                                  

Jan Inge Hov, Knut Radmann, Karl Erik Berg (padling), Øyvind Holdte (fotball), Ole Magnus Svarva 
(padling), Bård Magnus Lyngen (ski), Beathe Simavik (håndball), Kåre Holm (messebygget), Marte 
Hatlo Andresen (orientering), Brynjar Svarstad (innebandy), Merete Rønning Larssen-Aas 
 
Forfall: Kopi 

Svømming  
Referent Møte slutt Neste møte Antall sider 

Merete Rønning Larssen-Aas 20.20  3 

Saknr Saksopplysninger Ansvar Frist 
    

  
Status fra avdelingene 
 

- FOTBALL  
Har vært mye fokus på ferdigstilling av garasje, her er vi snart i mål. Det 
jobbes også med å styrke den sportslige delen samt danne en gruppe 
der. Mye arbeid med utdeling av ny kleskolleksjon. Dette pågår enda -
stor stas med nye klær. 
 

- SKI  
Rolig på denne tiden av året. Jevnt med dugnadsarbeid med jobb på 
Vulusjøen, Jervskogen med mer. De eldste var på høstsamling nå i 
september, ellers off-season.  
 

- HÅNDBALL 
Åpningscup i håndball denne helgen. Har hatt mye fokus på å få tak i 
trenere til årets sesong. Fått opp en god dommerstab og kommet langt 
på vei med å sikre nok dommere at man slipper avgift ved frafall. Er 
ellers i gang med prosess vedrørende verdier for håndballavdelingen 
generelt.  
 

- ORIENTERING 
Akkurat nå er avdelingen på tampen av sesongen. Orientering har laget 
et nytt kart som selger bra! Anbefaler alle å kjøpe dette. Ellers er det 
planlagt NM til neste år og Malvik IL orientering skal være med å 
arrangere dette.  
 

- PADLING 
Havpadling har fellespadling en gang i uken på Midtsandtangen. 
Stavsjøen er også i bruk og senest i forrige uke var det 19 kajakker ute 
på vannet (flatvannspadling). Padling jobber med et kompetanseløft i 
avdelingen og jobber med å få flere til å delta på blant annet 
aktivitetslederkurs og trenerkurs.   
 

 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 - INNEBANDY 
Det er tid for sesongstart og sesong to med seriespill. Ellers er mye på 
plass. Avdelingen har en plan om Østersundcup, det jobbes med 
kompetanseheving samt jobb med kabal med tanke på hallfordeling.  
 

- MESSEBYGGET 
Messebygget er populært for bryllup og allerede nå er ca 20 helger 
booket for 2020. Alle vinduene i storsalen er byttet ut.  
 

- SVØMMING 
Ikke til stede 

 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

  
 Medlemsnett 
 

- Malvik IL bruker pr i dag Medlemsnett som et verktøy for å administrere 
og fakturere medlemmer i laget. Medlemsnett skal nå avvikles fra 2020 
og gå over til Spond. Dette betyr at Malvik IL i løpet av denne høsten må 
få alle medlemmene over i et nytt system. For å kunne gjennomføre 
dette må alle avdelingene «vaske» sine medlemslister slik at de er 
oppdatert. Frister for dette kommer men det kan være lurt å begynne 
allerede i dag.  

 
 
 
 

 
 

 

  
Idrettens dag 

 
- Idrettens dag ble i år gjennomført på Viksletta kunstgress og i 

Malvikhallen. Dagen fant sted søndag 8.september kl. 13-16. Dette 
arrangementet har et stort forbedringspotensial da det er tenkt skal være 
et fast årlig arrangement som fremmer bredden i klubben. Det besluttes 
å sette ned en komite med en representant fra hver avdeling. Denne 
komiteen skreddersyr en mal for arrangementet med mål og visjon samt 
målgruppe. Gruppen bes sette en fast årlig dato/helg slik at alle kan 
legge dette inn i årshjulet. Merete sender innkalling ut til 
avdelingslederne som igjen har ansvar for at avdelingen finner en 
motivert kandidat til denne oppgaven. 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Merete 
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Ny hjemmeside / facebookside Malvik IL 

 
- Hovedlagets hjemmeside / facebookside skal fornyes. Dagens avtale med 

Hell Communication er nå sagt opp og daglig leder har i samråd med 
hovedstyret blitt enig om en avtale med Valle-it. Merete viser frem første 
utkast av ny hjemmeside.  

 
 

 
 
 
 
Merete 

 



  
Eventuelt 
 

- Status friidrett: Avdelingen er underlagt hovedlaget, idrettslaget mangler 
ildsjeler som kan drifte denne avdelingen. Det har kommet et initiativ fra 
to damer som ønsket å starte et tilbud med friidrettstreninger for barn og 
ungdom nede på friidrettsbanen. Første trening var mandag 9.september 
med 9 deltakere.  

- Idrettslaget kan bli flinkere til å vise seg frem i media. Avdelingene må 
selv ta ansvar for å ta kontakt og fremme sine saker. Dette er god PR og 
kan dessuten trekke flere medlemmer til klubben.  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Alle 

 

 


